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سرمقاله

لطفا به این سوال ها پاسخ دهید!
ادامه از صفحه یک

داده  آن  پاسح  تا  که  است  سوالاتی  ها  این 
نشود؛ نمی توان در خصوص قیمت بنزین هم 
انگشت تعجب بر دهان گذاشت. هرچند که 
حتی اگر بگوییم قیمت بنزین مبتنی بر تورم هر 
ساله افزایش معقولی داشته باشد ) همان گونه 
که قبل از هدفمندی یارانه ها در دولت نهم و 
دهم چنین بود( باز هم باید حقوق و دستمزدها 
را نیز بر همان اساس افزایش داد. با این حال 
باید دانست که وضعیت اجتماعی و اقتصادی 
مردم جای اظهارنظرهای ملتهب کننده نیست 
حتی اگر در پایان جمله خود بگوییم که فعلا 
قصد کاری را نداریم چرا که سخن پیش از آن 
دارد.  عمومی  گفتمان  شناخت  عدم  از  نشان 
بنابراین بهتر است دولتمردان برای بیان سخنان 
خود حتما از مشاوران علوم ارتباطات بهره ببرند. 
بین  این است که گفتمان غلطی که  واقعیت 
جوابگوی  انداخته  فاصله  دولتمردان  و  مردم 
افکار عمومی مردم نیست. حتی اگر قرار است 
در آینده هم بنزین گران شود باید مردم نشانه 
هایی در اصلاح سایر امور اقتصادی و اجتماعی 
خود ببنیند تا بتوانند با فشاری که قرار است بر 

جیبشان بیاید کنار بیایند.
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امیر سرلشکر موسوی:
ارتش برای موفقیّت دولت چهاردهم 

هرکاری بتواند انجام خواهد داد

فرمانده کل ارتش گفت: ارتش برای موفقیتّ 
دولت چهاردهم و در راستای هم افزایی هرکاری 

بتواند انجام خواهد داد.
به گزارش ایسنا، امیر سرلشکر سیدعبدالرحیم 
موسوی در دیدار روز شنبه مسعود پزشکیان 
در  ارتش  فرماندهان  با  ایران  جمهوری  رئیس 
دانشگاه فرماندهی و ستاد ارتش، حضور رئیس 
جمهور در دافوس آجا به عنوان عالی ترین مرکز 
و  علم  دانشگاه  و  ارتش  پژوهشی  و  آموزشی 
هنر جنگ را خیر مقدم گفت و افزود: ارتش 
اساسی،  قانون  طبق  ایران  اسلامی  جمهوری 
وظیفه پاسداری از استقلال، تمامیت ارضی و 
نظام جمهوری اسلامی کشور را برعهده دارد و 
باید ارتشی مکتبی و مردمی باشد. مقام معظم 
و  ابعاد  این  بر  همواره  )مدظله العالی(  رهبری 

کارآمدی ارتش تأکید فرموده اند.
اینجانب  انتصاب  در حکم  کرد:  تصریح  وی 
۴ مأموریت ارتقاء توان و آمادگی رزمی، تعالی 
و  معیشتی  نیازهای  رفع  بصیرتی،  و  معنوی 
هم افزایی را ابلاغ فرمودند و خداوند را شاکریم 
و  تحریم  وجود   با  حوزه ها  از  بسیاری  در  که 
تنگناها طوری عمل کردیم که آخرین قضاوت 
معظمٌ له در مورد ارتش این است که ارتش امروز 
نسبت به قبل هم مؤمن تر، هم انقلابی تر و هم 
کارآمدتر است. برابر تدبیر فرمانده معظم کل 
قوا )مدظله العالی(، ارتش برای موفقیتّ دولت 
چهاردهم و در راستای هم افزایی هرکاری بتواند 

انجام خواهد داد.
فرمانده کل ارتش با اشاره به فرمایشات فرمانده 
اینکه  بر  مبنی  )مدظله العالی(  قوا  کل  معظم 
صادقانه  ملت"  فدای  "ارتش  شعار  در  ارتش 
عمل کرده است، بیان داشت: اطمینان داشته 
باشید که در اعلام آمادگی برای کمک به دولت 
چهاردهم در چارچوب تدابیر مقام معظم رهبری 

)مدظله العالی( صادقانه عمل خواهیم کرد.
امیر سرلشکر موسوی خاطر نشان کرد: ارتش 
بیان  در  خود  به  مخصوص  تحفظ  یک  دارای 
ارتش،  سازمانی  فرهنگ  در  توانمندی هاست، 
قدرت آن چیزی نیست که نشان داده می شود، 
بلکه آن چیزی است که پنهان نگه داشته شده 
است. از طرف دیگر خود را سرباز و خادم ملتّ 
و فعالیتّ هایمان را حداقلِ وظیفه می دانیم و از 
اینکه با تبلیغاتی کردن آنها شائبه منت گذاری 
ایجاد شود، پرهیز می کنیم و معتقدیم اگر ۴۵ 
سال چشم روی چشم نگذاشته ایم و یک روز 
بدون مأموریت در هوا، دریا و زمین نبوده ایم، 
این میدان خدمت و جانبازی لطف بزرگ خداوند 

است و بر این نعمت شکرگزاریم.

محمد علی ابطحی:
دولتمردان به سهم خواهی های 

قلدرانه بها ندهند

تاکید کرد:  فعال سیاسی اصلاح طلب  یک 
حاشیه  درگیر  را  خود  ذهن  نباید  دولتمردان 
قلدرانه کرده،  پردازی ها و سهم خواهی های 

اما باید باب نقد در جامعه را باز گذاشت.
والمسلمین سید محمدعلی  حجت الاسلام 
به  اشاره  با  ایسنا،  با  گفت وگو  در  ابطحی 
ضرورت پرهیز دولت از پرداختن به حاشیه ها، 
بیان کرد: بحث حاشیه هایی که برای دولت 
آقای پزشکیان در طول این مدت کوتاه ایجاد 
شده، چند نوع دارد؛ یکی حاشیه هایی است 
جمهوری  ریاست  انتخابات  در  باخت  به  که 
باز می گردد. بیشتر مبنای سیاسی، جناحی 
و تشکیلاتی دارد. این حاشیه ها بیشتر کینه 
ورزی است تا حاشیه سازی. توصیه بنده به 
دولتی ها این است که این نوع حاشیه پردازی 
ها و سهم خواهی های قلدرانه را بی بها بگذارند 

و ذهن خود را  مشغول به این موارد نکنند.
وی اظهار کرد: یک دفعه گفتم که دولتمردان 
آنان  برخی رسانه ها حواس  تا  باشند  مراقب 
کاری  مسیر  باید  دولتمردان  نکنند.  پرت  را 
توقع  نیز همین  ببرند و جامعه  را پیش  خود 
به  دولت  حواس  شدن  پرت  دارد.  آنان  از  را 
حاشیه های کینه ورزانه یا حاشیه های جناحی 
و  افراطی  های  رسانه  برخی  توسط  احیانا  که 
برخی مقامات افراطی سر زده می شود، خطا 
است. بهترین راه این است که دولتمردان به 
این حاشیه ها توجه نکنند؛ اگر وارد این بگو 

مگو ها شوند، پایانی نخواهد داشت.
ممکن است هر دو جناح نقدهای قابل قبولی 

داشته باشند
این فعال سیاسی اصلاح طلب تصریح کرد: 
برخی اتفاقات دیگر نیز رخ می دهد که شاید 
در فرهنگ عمومی اسم آن را حاشیه بگذارند، 
اما آنها حاشیه نیست و بیشتر نقد است. از 
نگاه بنده زنده بودن هر دولت و هر مجموعه 
ای به داشتن منتقدهای واقعی و خوب است. 
باید فضا را برای نقد باز گذاشت. نقدهایی که 
به آقای پزشکیان می شود ممکن از سوی هر 
نقدهای  ممکن  دو جناح  هر  باشد.  جناح  دو 
ها  این  البته همه  باشند؛  داشته  قبولی  قابل 
باید با عیار وعده های آقای پزشکیان سنجیده 
شود، یعنی اگر آقای پزشکیان وعده استفاده 
از اقوام، جوانان، نیروهای تازه نفس و بانوان 
را ارائه کرده است، اگر وزرا به این وعده توجه 
نقد  مورد  دولت  که  است  طبیعی  ندارند  ای 

قرار بگیرد.
رئیس جمهور با شعار وفاق ملی در حال پر 

کردن خلاءها است
مبانی  اگر  کرد:  خاطرنشان  ادامه  در  وی 
مطرح  جمهور  رئیس  شعارهای  در  که  جدی 
نقد  باید  طبیعتا  نگیرد  قرار  توجه  مورد  شد، 
جلوی  هایی  مجموعه  اگر  بگیرد.  صورت 
بایستند،  پزشکیان  آقای  اساسی  شعارهای 
آنها نیز باید مورد نقد قرار بگیرند. بنده بسیار 
خوش بین هستم چراکه شخص آقای پزشکیان 
با شعار وفاق ملی در حال پر کردن بسیاری 
از خلاءها است. جامعه در طول این دو دهه 
شده  خسته  داخلی  جناحی  های  درگیری  از 
است. فارغ از اینکه کی بر حق بوده یا برحق 
نیروهای  کل  ها  نزاع  این  اصل  است.  نبوده 

کشور را خسته کرده است.
سازان  حاشیه  رود  می  انتظار  افزود:  وی 
کینه ورز، نه حاشیه سازان صادق و منتقدان 
واقعی، مقداری فضای جامعه را درک کنند. 
سازان  حاشیه  این  که  است  این  بنده  نظر 
در  که  افراطی  جریان  کل  حتی  یا  مغرض 
انتخابات شرکت کردند و رای خوبی آوردند را 
نمی توان نادیده گرفت اما می توان سیاست 

گذاری را از محدوده این افراطی ها دور کرد.

به گزارش ایسنا، محمدرضا عارف معاون اول رئیس 
جمهور در مراسم تودیع و معارفه وزرای نفت، اظهار 
کرد: به سیستم توزیع بنزین کشور حمله شد و ضربه 
خورد؛ حمله سال دوم هم عین سال اول بود؛ چه کسی 
باید پاسخگو باشد؟ در این بخش غفلت شده و جدا 
غفلت کرده اید، از وزیر نفت می خواهم در کل بخش 
صنعت نفت مقابله با حملات سایبری را به طور جدی 

دنبال کند.
معاون اول رئیس جمهور گفت: ظرفیت پاسخگویی 
به این موضوع را در کشور داریم و با تعامل و همکاری 
این  از نظر علمی در کشور  با بخش های ذی ربط، 

مسائل قابل حل است.
عارف خاطرنشان کرد: تجربه نشان داد در یک سال 
دو بار حمله شد و هر دو بار هم عین همدیگر بود و 
حملات تغییری نکرده بود آقای پاک نژاد هم این مسأله 

را به طور جدی دنبال کند.
وی ادامه داد: اگر دنبال مدیریت سوخت هستیم، 
باید بررسی کنیم چه سهمی در رفع مشکل تولیدی 
کالاها با راندمان پایین و مصرف سوخت بالا داریم؟ ما 
در گاز طبیعی و فراورده های نفتی ناترازی داریم. تولید 
روزانه بنزین ما ۱۱۰ میلیون لیتر و مصرف تا ۱۴۰ میلیون 
لیتر است. کدام عقل سلیم می تواند بپذیرد بنزین را با 
دلار وارد کنیم و با قیمت ۱۵۰۰ تومان بفروشیم؟ البته 
فعلا کاری نمی خواهیم بکنیم و نگویند عارف حرفی 
زده و دولت دنبال آزادسازی است ولی این ها واقعیت 

است.
بر اساس این گزارش مشروح سخنان محمدرضا عارف 

به شرح زیر است:
معاون اول رئیس جمهور در این مراسم، با طرح این 
پرسش که آیا ما در ارائه کالاهایی با راندمان پایین و 
افزود:  نداریم؟  نقشی  مردم  به  بالا  سوخت  مصرف 
ناترازی گاز طبیعی و فرآورده های نفتی مسئله کشور 
بوده است که در حال حاضر میزان تولید بنزین ۱۱۰ 
میلیون لیتر و اوج مصرف آن در روزهای گذشته به ۱۴۰ 

میلیون لیتر رسیده است.
وی با اشاره به نیروی انسانی متخصص و برجسته 
و ذخایر بزرگ نفت و گاز به عنوان دو مزیت مطلق 
وزارتخانه نفت، گفت: بهره گیری از نیروی انسانی و 
چهره های برجسته علمی و خدوم در این وزارتخانه در 
راس مزیت های وزارت نفت است و همچنین ذخایر 
منابع نفت و گاز کشور با ارزش ۲۰ هزار میلیارد دلاری  
از دیگر مزیت های این وزارتخانه در توسعه و پیشرفت 

کشور است.
وی با اشاره به رتبه سوم ایران در نفت خام با ذخیره 
۲۰۸ میلیارد بشکه ای نفت و رتبه ۲ ذخایر گازی با 
در  ایران  داد:  ادامه  مکعبی  متر  تریلیون  ذخیره ۳۲ 
مجموع نفت و گاز رتبه اول جهان با ارزش ۳۴۰ میلیارد 
دلار دارد که دو مزیت نیروی انسانی و ذخایر نفت و 
گاز پشتوانه بسیار خوبی برای اجرایی کردن و تحقق 

برنامه هفتم توسعه است.
عارف با اشاره به نقش مهم وزارت نفت در رسیدن به 
اهداف سند چشم انداز بیست ساله تاکید کرد: باید در 
دوره جدید کاری وزارت نفت تلاش شود که سهم نفت 
و گاز در توسعه کشور به طور عام و بویژه شاخص های 

اقتصادی تقویت شود.
معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت اجرای 
با راهبرد اصلی  اقتصاد مقاومتی  سیاست های کلی 
های  تکانه  و  حوادث  به  نسبت  کشور  مقاوم سازی 
خارجی و مشخصاً تحریم های ظالمانه غرب و به ویژه 
آمریکا تصریح کرد: راهبردهای بسیار خوبی در سیاست 
های اقتصاد مقاومتی نسبت به بخش نفت و گاز دیده 
شده که در این راستا مقابله با ضربه پذیری درآمدهای 

حاصل از نفت و گاز اولویت دارد.
در  هایی  ناپایداری  گذشته  سالیان  در  افزود:  وی 
درآمدهای نفتی و گازی کشور وجود داشته است و الان 
کشور در شرایطی است که می تواند مشتریان راهبردی 

انتخاب کند.
کانال  از  عارف خاطرنشان کرد: شاید در مقاطعی 
های فرعی برای فروش نفت استفاده می کردیم که باید 

در این باره شفاف سازی کنیم و در عین حال چگونگی 
فروش محصولات نفتی با مشتریان پایدار که می توان 
روی آنها حساب کرد در این وزارتخانه بررسی و عملیاتی 

شود.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به تجارب خوب 
تنوع در روش های فروش  ایجاد  سالیان گذشته در 
نفت تاکید کرد: باید جمع بندی از شیوه های عمل 
شده در گذشته داشته باشیم که در این راستا مشارکت 

بخش خصوصی در فروش نفت اهمیت اساسی دارد.
وی با تاکید بر اینکه باید در تنوع روش های فروش 
نفت، نگاه و رویکرد به سمت بخش خصوصی برود،  
تصریح کرد: تا جایی که سیاست های اصل ۴۴ اجازه 
می دهد باید بخش خصوصی مشارکت داشته باشد 
اما در سالیان گذشته انحصار طلبی و نگاه دولتی در 
بین مدیران با توجیه اصل ۴۴ بود اما از زمان تایید 
این سیاست ها توسط مقام معظم رهبری و تصویب 
باز  خصوصی  بخش  مشارکت  برای  مسیر  قانونی، 
شده است و مادون بخش های حاکمیتی منعی برای 

مشارکت بخش خصوصی نیست.
عارف با اشاره به اهمیت افزایش صادرات نفت و گاز 
و همچنین فرآورده های نفتی و میعانات گازی، ادامه 
داد: سوآپ گاز در سالیان گذشته راهبرد کشور شده 
است که به قرار گرفتن جمهوری اسلامی ایران به عنوان 
هاب انرژی منطقه می تواند کمک نماید و در کنار آن 
صادرات پتروشیمی و فرآورده های نفتی مزیت دیگری 
که در توسعه، رفع نیازها و اشتغالزایی نقش مهمی 

دارد.
معاون اول رئیس جمهور افزود: ماده ۴ برنامه چهارم 
توسعه بسیار راهبردی بود که البته در مجلس هفتم 
نگاه دولتی  و  به دلیل رویکرد تمرکز  شورای اسلامی 
حذف شد و از مهندس پاکنژاد می خواهم دستاوردهای 

ماده ۴  برای کشور را بررسی و اعلام کند.
وی در ادامه افزایش ذخایر راهبردی نفت و گاز برای 
اثرگذاری در بازارهای جهانی،  حفظ توسعه ظرفیت های 
نفت و گاز به ویژه در میادین مشترک، افزایش ارزش 
از طریق تکمیل زنجیره ارزش صنایع نفت و  افزوده 
گاز، افزایش صادرات محصولات پتروشیمی و فرآورده 
های نفتی را از دیگر راهبردهای این وزارتخانه دانست 

با شاخص مصرف  تاکنون  برخورد شعاری  و گفت: 
انرژی صورت گرفته است که پاسخگوی نیازهای بخش 
صنعتی و خدماتی کشور نیست که اینگونه برخوردها 
پاک کردن صورت مسئله است و باید دید تا تاکنون چه 
خسارات و عدم النفعی متوجه صنعت و رشد اقتصادی 

شده است.
باید به سیاست های کلی  اینکه  با تاکید بر  عارف 
برنامه  خوشبختانه  داشت:  اظهار  شود،  توجه جدی 
هفتم توسعه برنامه خوبی است و احکام مناسبی دارد 
و شامل بخش نرم افزاری و اصلاح ساختار و همچنین 
بخش  در  که  است  گذاری  سرمایه  و  افزاری  سخت 
سرمایه گذاری در کشور مشکلاتی داریم و شاخص 
هایی نیز در این برنامه دیده شده است و ۲۵۰ میلیارد 

دلار سرمایه گذاری برای اجرای این برنامه نیاز است.
برنامه  طبق  داد:  ادامه  جمهور  رئیس  اول  معاون 
هفتم توسعه دولت موظف است ظرف یکسال آینده 
چگونگی تامین منابع این برنامه را تهیه کند که طبق این 
ماده مسئولیت متوجه دولت است و با توجه به اهمیت 
وزارت نفت در تامین منابع مالی در کشور باید اقدامات 

جدی برای تعیین سازوکار منابع دیده شود.
های  جایگاه  به  سایبری  به حملات  اشاره  با  عارف 
سوخت کشور تاکید کرد: در دو سال متوالی سیستم 
توزیع بنزین دچار حملات سایبری شد که حمله سال 
دوم مشابه سال اول بود که در این زمینه غفلت جدی 
رخ  پاسخگوی  کسی  چه  که  دید  باید  و  است  شده 
دادن چنین حملاتی است و با توجه به ظرفیت های 
بالای کشور و همکاری و تعامل با بخش های ذیربط، 
جلوگیری از چنین حملاتی در آینده حل شدنی است.

گاز،  و  نفت  میادین جدید  توسعه  و  اکتشاف  وی 
نگهداشت میادین موجود با اولویت میادین مشترک و 
فشار افزایی میدان پارس جنوبی،  احداث و مقاوم سازی 
و نوسازی زیرساخت ها، ذخیره سازی و ارتقاء توزیع 
نفت و گاز و فرآورده ها، تامین تجهیزات و تاسیسات 
هوشمند رصد میادین را از دیگر وظایف وزارت نفت 
برشمرد و گفت: رشد صادرات نفتی در برنامه هفتم 
توسعه سالانه ۱۲ درصد است که می توان به آن رسید 
و رشد سالانه بخش نفت در اقتصاد ۹ درصد دیده 

شده است.

نفت خام  تولید  افزایش  اهمیت  به  اشاره  با  عارف 
بشکه  هزار  مجوز ۴۰۰  اقتصاد  شورای  در  داد:  ادامه 
در روز تا پایان سال مطرح شد که البته می توان به 
هدف ۵۰۰ هزار بشکه ای در روز نیز رسید و باید در 
پایان برنامه هفتم توسعه به تولید ۴ میلیون و ۵۸۰ هزار 
بشکه ای در روز برسیم که می توان با برنامه ریزی و 
اتخاذ اقدامات مناسب این میزان تولید به ۵ میلیون و 

۷۰۰ هزار بشکه نیز برسد.
معاون اول رئیس جمهور ضرورت جمع آوری گازهای 
گازها  این  آوری  و گفت: جمع  یادآور شد  را  مشعل 
به دلیل لطمات محیط زیستی و همچنین هدر رفت 
سرمایه کشور بحث جدی است که با برنامه ریزی ها 

هر چه زودتر تصمیمات مناسب اتخاذ شود.
وی در ادامه به تشریح وظایف وزارت نفت دولت 
چهاردهم از جمله بهره گیری از نیروهای برجسته و 
نخبه به ویژه جوانان و بانوان، حضور ۱۵ درصدی 
زنان  ویژه  به  نفت  وزارت  مدیران  میان  در  بانوان 
پرانگیزه، پرتلاش و متخصص،  احیای دانشکده های 
انرژی،  ناترازی  آبادان، حل  نفت به ویژه دانشگاه 
 توسعه میادین مشترک، افزایش تولید صادرات نفت 
و گاز پرداخت و تاکید کرد: باید درنظر داشت که 
منابع نفت و گاز موجود در کشور از انفال است و 
وظیفه ما حفظ این انفال است و زمانی می توان 
به خوبی از آن حفاظت کرد که علاوه بر بکارگیری 
نیروهای برجسته این وزارتخانه در راستای ارتقای 
آنان و بهره گیری از نیروهای نخبه، جوان و جدید 

گام برداشت.
عارف عبور از خام فروشی، توسعه زنجیره پایین 
جایگاه  ارتقای  پتروشیمی،  و  گاز  و  نفت  دستی 
پیمانکاران و سازنده های ایرانی به ویژه شرکت های 
دانش بنیان،  خنثی سازی کامل تحریم های بین 
درآمد  و  نفت  فروش  وضعیت  استمرار  با  المللی 
پایدار نفتی،  هوشمند سازی شبکه توزیع گاز به ویژه 
با اولویت مشترکان پرمصرف و ایجاد مشوق ها برای 
تولید فرآورده های میانی و خوراک های پتروشیمی و 
تامین سوخت پایدار مصارف صنعتی و کشاورزی را 
از دیگر خواسته های دولت چهاردهم از وزارت نفت 

برشمرد.

ارائه  به  بهادار  اوراق  و  بورس  عالی  ناظر مجلس در شورای  عضو 
توضیحاتی درباره پرداخت وام های میلیاردی به رئیس و اعضای هیات 

مدیره سازمان بورس پرداخت.
اقتصادی مجلس  آرا شاوردیان عضو کمیسیون  ایسنا،   گزارش  به 
با انتشار مطالبی در صفحه شخصی خود در شبکه اجتماعی ایکس 
نوشت: »حسب بررسی اولیه، مصوبه شورایعالی بورس و اوراق بهادار 
در اعطای وام میلیاردی ارزان قیمت به اعضای هیات مدیره سازمان در 
حدفاصل زمانی اختتامیه مجلس یازدهم و شکل گیری مجلس دوازدهم 

که اعضای ناظر جدید تعیین نشده بودند، اتخاذ شده است.«
الحسنه  میلیاردی قرض  وام های  دریافت  اخیر، خبر  روزهای  در 
از سوی رئیس و برخی از اعضای هیأت مدیره سازمان بورس، توجه 
بسیاری از رسانه ها و فعالان حوزه بازار سرمایه را به خود جلب و 

واکنش های مختلفی را به همراه داشت.
از سوی معاونت نظارت و  نامه  ابتدا اخباری مبنی بر ارسال یک 
بازرسی امور اقتصادی سازمان بازرسی کل کشور به وزیر اقتصاد با 
موضوع دریافت وام قرض الحسنه بلند مدت توسط رئیس و چهار 
تن از اعضای هیأت مدیره سازمان بورس و اوراق بهادار به مبلغ ۱۰.۵ 
میلیارد تومان، منتشر شد. بعد از انتشار این نامه، عبدالناصر همتی 
وزیر اقتصاد، موضوع را جهت بررسی سریع کارشناسی و اعلام نظر به 
بازرسی وزارتخانه ارجاع داد. مجید عشقی رئیس وقت سازمان بورس 
و اوراق بهادار در گفت وگویی اظهار کرد: این که گفته می شود هیأت 
مدیره سازمان وام را برای خودشان تصویب و پرداخت کرده، قطعا یک 
دروغ بزرگ است؛ شورای عالی بورس بر اساس ماده ۴ قانون اوراق 
بهادار، مسئولیت تعیین حقوق و دستمزد مزایای هیئت مدیره سازمان 

بورس را برعهده دارد، این مبالغ هم براساس مصوبه شورا پرداخت شده 
و پرداخت چنین مبالغی در تمامی نهادهای پولی و مالی متناظر، یک 
روال کاملا عادی است و حتی در برخی نهادها مبالغ پرداختی بیشتر از 
این ارقام است. وی همچنین گفت: مدیران و کارکنان سازمان بورس، 
به خاطر شرایط خاص این نهاد، با محدودیت های متعددی مواجه اند، 
در نتیجه برای حفظ منابع انسانی نهاد ناظر بازار سرمایه، لازم است 
این تسهیلات پرداخت شود. شورای عالی بورس هم براساس همین 
موضوع با پرداخت تسهیلات موافقت کرده است ؛ البته ما هم تمام 
مدارک و مستندات را برای بررسی به دستگاه های نظارتی ارائه کرده ایم 
تا مشخص شود هیچ گونه ابهامی در پرداخت این وام ها وجود نداشته 
است و به دلیل وجود تعارضات منافع، این مبالغ از محل منابع خود 

سازمان پرداخت شده و از منابع بانکی نبوده است.

محمدرضا عارف: 

وشیم؟ کدام عقل سلیم می پذیرد بنزین را با دلار وارد کنیم و ۱۵۰۰ تومان بفر
معاون اول رئیس جمهور گفت: کدام عقل سلیم می تواند بپذیرد بنزین را با دلار وارد کنیم و با قیمت ۱۵۰۰ تومان بفروشیم؟ البته فعلا کاری نمی خواهیم 

بکنیم.

توضیحات عضو ناظر مجلس در شورای بورس درباره پرداخت وام های میلیاردی اخیر

کدام عقل سلیم 
می تواند بپذیرد 
بنزین را با دلار 

وارد کنیم و 
با قیمت 1500 

تومان بفروشیم؟ 
البته فعلا کاری 

نمی خواهیم 
بکنیم و نگویند 

عارف حرفی 
زده و دولت 

دنبال آزادسازی 
است ولی این ها 

واقعیت است

معاون پارلمانی دولت سیزدهم با اشاره به خدمات دولت شهید رییسی، گفت: 
ادامه فعالیت  دولت سیزدهم به علت این که نتوانستیم مردم را با خود همراه کنیم در 

انتخابات میسر نشد که چرایی و علت های آن باید بررسی شود.
به گزارش ایرنا، سید محمد حسینی روز یکشنبه در نشست اعتلای استادان 
دانشگاه آزاد اسلامی سراسر در بروجرد اظهار کرد: برخی دوستان دولت سیزدهم 
خوب عمل نکردند و از خود دولت چند نفر برای انتخابات نامزد شدند، تعدادی 
انتخابات ریاست حمهوری  اینکه شرایط لازم را داشته باشند برای  از آنان بدون 

نام نویسی کردند و این ها همه ضعف های ما است که نیاز به آسیب شناسی دارد.
وی در عین حال تاکید کرد: البته اقدام های بزرگی در دولت شهید رییسی انجام 
شد، ولی برخی نگذاشتند اطلاع رسانی شود و بیشتر نقدها نیز غیرمنصفانه شد، 
چرا که اجازه ندادند با تبیین شرایط و اطلاع رسانی درست خدمات انجام شده دولت 

سیزدهم، کام مردم را شیرین کند.
حسینی تصریح کرد: مباحثی مانند تورم و دیگر مشکلات را شهید رییسی مستمر 
و با دلسوزی پیگیری می کرد و رهبر معظم انقلاب، رییس جمهور شهید را با امیرکبیر 
مقایسه کردند. معاون پارلمانی دولت سیزدهم در ادامه با بیان اینکه رسالت خطیری 
بر دوش همه است، گفت: در ایران اسلامی زمینه های فرهنگی زیادی وجود دارد که 

آشنایی جوانان و دانشجویان با آنها بسیار مهم و موثر است.
وی با اشاره به اینکه مفاخر، عالمان و فرزانگان کشور را باید معرفی کنیم، افزود: 
مفاخر فراوانی در شهر بروجرد زیسته و پرورش یافته اند که باید در گستره ملی ابعاد 

مختلف شخصیتی آنان به جوانان و دانشحویان معرفی شود.

استاد دانشگاه تهران بیان کرد: گرامی داشت و تجلیل از بزرگان باید همیشه در 
اولویت باشد، این ها همیشه بر محیط پیرامون خود اثرگذار بوده و تغییر ایجاد 
کرده اند. حسینی اضافه کرد: افزون بر این دوران دفاع مقدس را هم باید برای جوانان 
امروز تبیین کرد، تک تک ما مسوولیت داریم تا به رشد و پیشرفت کشور در همه 

زمینه ها کمک کنیم.
استاد دانشگاه تهران یادآور شد: استادان در این مسیر نقش موثری دارند تا با 
اثرگذاری بر جوانان آنها را در مسیر رشد کشور قرار دهند، بدون شک نگاه ما باید 

فراتر از وضع موجود باشد تا بتوانیم جوانان و دانشجویان را با خود همراه کنیم.
حسینی یادآور شد: گوش دادن به حرف جوانان و دانشجویان و مجهز بودن به 
علم روز برای پاسخ گویی به پرسش ها و نقدهای آنان باعث همراهی و قانع شدن این 
گروه می شود. وی تاکید کرد: همه ما باید هزینه و تبیین کنیم، بحث تقوای سیاسی 
همواره باید رعایت شود، گاهی بی تقوایی و تصمیم اشتباه یک مسوول یا مدیر اثرهای 
اجتماعی منفی بسیاری در پی دارد. معاون پارلمانی دولت سیزدهم گفت: در مسائل 
سیاسی تقوا بسیار مهم است و هر شخصی می تواند در معرض آسیب باشد گاه 

ممکن است منافع شخصی ارجحیت داده شود که خود نوعی بی تقوایی است. 
حسینی افزود: گاهی تقوای سیاسی همین است که مسایل شخصی اولویت داده 
نشود، ولایت مداری نشانه تقوای سیاسی است، متولیان فرهنگی باید بر مبنای 

مصلحت جامعه اقدام کنند.
استاد دانشگاه تهران یادآور شد: زمان ارزیابی باید وضع موجود و وضع زمان 
تحویل دولت را در نظر گرفت؛ شهید رییسی که در شرایط عالی دولت را تحویل 

نگرفت بلکه مشکلات بزرگی بود که آنها را حل کرد.
حسینی تاکید کرد: دولت صادقانه در حال فعالیت بود اما در انتخابات ادامه آن 
میسر نشد، چون نتوانستیم جامعه را با خود همراه کنیم، چرایی و علت این ناکامی 
را باید به صورت کارشناسی بررسی شود؛ برخی دوستان دولت سیزدهم خوب عمل 
نکردند و از خود دولت چند نفر نامزد شدند، برخی بدون اینکه شرایط لازم داشته 
باشند برای انتخابات ریاست جمهوری نام نویسی کردند، این ها همه ضعف های ما 

است که نیاز به آسیب شناسی دارد.
استاد دانشگاه تهران تاکید کرد: یک استاد در این گونه آسیب شناسی ها می تواند 
بسیار موثر باشد، این که مردم ما در مقایسه با گذشته بی تفاوت تر شده اند هم باید 

مورد توجه قرار گیرد، باید جریان سازی و الگوهای دینی و اسلامی را معرفی کرد.
حسینی ادامه داد: کاستی ها و ضعف های آموزش و پرورش و وزارت علوم باید 
شناسایی و با هر فرد به فراخور تمایل ها و علایق او صحبت کرد، کسی که دغدغه 

دینی یا هویتی دارد همه باید به زبان خودشان با آنها صحبت تا آنها را همراه کنند.
وی ادامه داد: باید درستی وضعیت موجود را تبیین کرد، این تصور که آمریکا 
می آید و همه چیز را درست می کند واقعیت ندارد ولی باید بدانیم این گونه نیست که 

آمریکا می تواند منجی باشد.
استاد دانشگاه تهران یادآور شد: ضعف دیگر ما این است که خودمان توقع ها را بالا 
می بریم، ایام انتخابات نامزدها تنها به بیان مشکلات و نارسایی ها پرداختند که این 
تاریکی و سیاه نمایی در ذهن مردم ایجاد می کند، نباید کارهای انجام شده را نادیده 
گرفت. حسینی با اشاره به موضوع وفاق ملی افزود: وفاق ملی بحث روز ماست که 

معیارهایی دارد نه اینکه هر کسی شاخصی ارائه دهد و باید بر اساس سیاست های 
کلی نظام باشد.

وی به موضوع فعالیت شبکه های اجتماعی هم اشاره و تاکید کرد: حاکمیت بر 
فضای مجازی باید وجود داشته باشد؛ امروز شاهدیم حتی در آمریکا »تیک تاک«، 
در فرانسه »تلگرام« و در ترکیه »اینستاگرام« را محدود و فیلتر می کنند، این سکوها 

و برنامه ها باید قوانین و شرایط هر کشوری را رعایت و لحاظ کنند.

معاون پارلمانی دولت سیزدهم: 
دولت قبل به علت همراهی نکردن مردم ادامه نیافت
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